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Abstract (en)
[origin: WO2011030178A1] Construction elements are disclosed which allow potential weaknesses in the statics caused by recessed media lines to
be nearly or fully eliminated. The disclosed construction elements make it possible to integrate the construction units in the planning phase and/or
shortly before casting the concrete. Said construction elements provide added security to structural engineers and allow for greater economy since
the structure does not need to be reinforced in any other way. The construction elements consist of at least one tensioning element (2), a mounting
device (4), and an anchoring device (3).

Abstract (de)
Es werden Bauelement (1, 21) vorgestellt, mit welchen eine allfällige Schwächuung einer Betonkonstruktion (10) durch Einbauten (20), z.B.
Medienleitungen, annähernd oder ganz eliminiert werden kann. Die Einbauten (20) werden von mindestens einem Bauelement (1, 21) umgeben,
welches die Kräfte überträgt und wodurch ein Kräftemodel entsteht, das für die Einbauten kraftneutrale Zonen (31) bildet. Das Bauelement (1, 21)
besteht hierzu aus einem Zugelement (2) und mindestens an einem Ende einer Verankerung (3).
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